
Van:                  Klaas van Hoegee <klaas.van.hoegee@gmail.com>
Aan:                  <gemeentebestuur@hellendoorn.nl>

Datum               8-7-2017
Onderwerp:      speelveld van Corbachstraat

Geacht college en gemeenteraad,

Van begin jaren 70 van de vorige eeuw heb ik me druk gemaakt voor het
speelveld aan de Pastoor Rientjesstraat.Er werd in de loop der jaren
steeds meer gebruik van gemaakt door de rijverenigingen.
De combinatie speelveld en paardrijden is naar mijn mening erg
ongelukkig. Ik denk aan beschadiging van het veld, uitwerpselen enz.
In de nieuwe situatie is, na overleg met de coördinator dhr. Meyer,
buurtvereniging en de rijvereniging besloten dat het veld verplaatst
wordt naar het verlengde van de van Corbachstraat.
Dat is inmiddels gebeurd en ook zijn de doeltjes eindelijk weer
verplaatst, overigens veel te ver uit elkaar voor kinderen, maar
nauwelijks een week verder wordt het hele terrein weer gebruikt door
de paarden.Dat kan toch niet de bedoeling zijn.
Er zal nog een afrastering komen. Ik pleit er nogmaals voor dat er een
duidelijke scheiding komt tussen het speelveld en het
paardenterrein.Liever een iets kleiner speelveld zonder paarden dan de
huidige situatie. Ik neem aan dat u de controle hebt over het terrein.
Hartelijke groet, N.J. van Hoegee.


